
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Ministeren for byer og landdistrikter

Dato: 14. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 55
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der gennemføres en solcellepark i Skibstrup, når der 
samtidig er et såkaldt forskønnelsesprojekt på vej i samme område, og er ministeren enig 
i, at solcelleparker ligesom luftledninger ikke forskønner området? Der henvises til siden 
”Kongernes Nordsjælland, Forskønnelsesprojekt” på Styrelsen for Grøn Arealomlægning 
og vandmiljøs hjemmeside sgavmst.dk.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marlene Harpsøe 
(DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marlene.harpsoe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Susie Jessen
formand
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